



Referat styremøte NVK

Dato: Skypemøte 15.mars 2011
Tilstede: Pål Andersen, Kai Rune Johannessen, Trond Leganger, Wanja Andersen, Øystein Eriksen
Meldt forfall: Bente Holm, Robert Brenden, Anders Simensrud
Neste ledere: Øystein Eriksen
Neste styremøte: 12.april

| Prosjekt / sak | | Ansvar | Utført |
|---------------------------|--|-----------------|---------------|
| Godkjenne forrige referat | Godkjent | <i>Alle</i> | Ok |
| Brev fra Terje Berntsen | Pål svarer Terje Berntsen på brevet til styret. Det er enighet om at DK har en uformell samtaleform der alle kan ytre sine meninger. RS skal være mer formelt der Distriktskontaktene kan diskutere ferdig saker og styret kan svare på evt spørsmål ang sakene. | <i>Pål</i> | |
| Sponsor | Sponsoravtaler: Avtale med Alu consult er landet og Pål har ansvar for at avtalen blir signert. Signert avtale lagres hos sekretær. Øystein har lagt fram ny avtale for Agri Pet og med noen justeringer sendes denne til godkjenning hos sponsor . Ang annonsesalg etterspør Øystein mal på brev for utsending til sponsorer. Trond utarbeider denne og sender styret. | <i>Øystein</i> | |
| Avlsrådet | 2 avlsrådsreferater lagt fram for styret. Styret tar referatene til orientering. Referatene legges ut på nett. Kritikkskrivere: Kai Rune sender over til Web ansvarlig data på kritikkskrivere som har meldt seg for at de skal få opplæring og passord. | <i>Kai Rune</i> | |
| Årboka | 2011 Trond har kontroll på boka og i samarbeid med Kai Rune sammenstiller de det som skal være med i årboka for 2011. | <i>Trond</i> | |



- Jakrådet Robert har lagt fram forslag til FKF ang hvem som eier påmelding til hunder som skal starte på prøver. *Robert/
Anders*
- Forslaget går ut på at eiere som har meldt på flere hunder på prøve skal ha anledning til å bytte hund hvis skade, løpetid, bytte av hunder hvis en vil velge ut en til fordel for en annen osv. Foreslår et gebyr på kr 100 for byttet. Styret støtter forslaget
- NVK v/Wanja har tilbud på å leie hus under NM Andøya under Lag NM og videre i mesterskapet. Det er god plass der og det kan være aktuelt å leie ut til andre deltagere under NM. Wanja samordner dette med jakrådet og skal legge dette ut på nett. Ny påmeldingsfrist til NM lag er 28. mars kl 12.00 Anders har fått beskjed.
- IT IT har fått faktura som Wanja jobber med for å finne løsning på. *Wanja*
- Det er på ting som er utført før mai 2010.
- Det er forslag om å lage en supportavtale med TAG for at Web master skal slippe å ta seg av tekniske detaljer. IT jobber med dette i forhold til budsjettet.
- AR har ting som fremdeles må på plass og det må på plass en løsning ang dette.
- Fuglehunden Valpeannonsene har ikke kommet med i nr. 2 .
- Det skal nå utarbeides en sjekkliste av redaktøren i FH til neste styremøte. Det er ønske om påminnelser ang. annonser, leder og frister.
- Også at redaktøren går inn på terminlister og nett for å få med seg hvis det skal være store mesterskap og hvis det er noen hunder som utmerker seg.
- Fuglehunden skal være fast post på agendaen og redaktøren inviteres til å delta på styremøter.
- Post:
- FKF Registrere jaktprøveresultater - Til info.
- Hans Keuper 3 mailer - Sendes avlsrådet.
- Tom Erik Tørresvold Utstillingsområde - Til info.
- FKF Høringsrunde vedr. nye vedtekter - Til info.
- NKK Medlemstall pr. klubb - Til info.
- NKK Minnesanteckninger - Til info.
- NKK Utkast til terminliste 2 - Til info.
- FKF Valg FKF - NVK sendt forslag på kandidat.



FKF
NKK

Valg av styremedlemmer FKF.
Medlemsklubber/forbund - Budsjettering av
jaktprøvedommere - Til info.

For NVK
Unn Johannessen
sekr